

သုံးရက်မျှကြာသွားသည်ဟုထင်ရပါသည်။

မိန်းမသားတို့၏အဓမ္မထုံးစံအတိုင်းဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်ရာသီလာမှုသည်ပြီးဆုံးသွားပြီဖြစ်ပါသည်။  
ထို့ကြောင့် ကြည်ကြည်မိုးသည်နံနက်စောစောမှာပင်ခေါင်းလျှော်ရေချိုးသန့်စင်စေပြီးအိပ်ယာထက်  
ဝယ်ကက်ဆက်ဖွင့်စေပြီး ငြိမ်နေလျှက်ရှိပါသည်။

သို့သော်၊ အထီးကျန်တယောက်ထဲနေရခြင်းသည်ပျင်းရိညည်းငွေလာသည်မို့ပထမဦးဆုံးသတိရမိ  
လိုက်သည်ကချစ်သူနန်းမောင်မောင်ပင်ဖြစ်ပါသည်။

ယခုအချိန်တွင်နန်းမောင်မောင်သည်အိမ်တွင်ရှိပါလိမ့်မည်။သူ့ကိုဖုန်းဆက်၍ရုပ်ရှင်ကြည့်ဘို့ချိန်းဆိုလိုက်  
ရမလား၊ဒါမှမဟုတ်စကော့ဈေးထဲသို့လိုအပ်နေသည်ပစ္စည်းများကိုလျှောက်ဝယ်ရင်းပျော်ပစ်လိုက်မည်ကြည်  
နူးပစ်လိုက်မည်ဟုတွေးတောရင်းက၊ တယ်လီဖုန်းကိုကိုင်မလိုက်ပါသည်။

ဟဲလို၊ ကိုနန်းမောင်မောင်ရှိပါသလားရှင်၊အော် ခုပြောနေတာအန်တီမလားဟင်၊  
ဘယ်သွားမယ်လို့ပြောသွားသလဲ၊ ကြည်ကြည်ဖုန်းဆက်ကြောင်းပြောပေးပါနော်၊ အဲ အဲ ဒါပါဘဲ ။

ကြည်ကြည်မိုးသည်ချစ်သူနန်းမောင်မောင်နှင့်ချိန်းဆိုပြီးနေရာအနှံ့အပြားလျှောက်လည်ပစ်လိုက်  
မည်ဟူသောအပျော်တွေးများသည်လေထဲမှာပင်လွင့်ပြယ်သွားရပါတော့သည်။ဒါပေမဲ့တကိုယ်တည်းနေရသ  
ည်မှာပျင်းရိနေသည့်အတွက်သူငယ်ချင်းဖြစ်သူမြမြအေးကိုဝင်ခေါ်ကာစကော့ဈေးသို့သွားရန်အတွက်ကိုယ်  
တိုင်ပင်ကားကိုမောင်းနှင်ကာထွက်လာပါတော့သည်။

ကြည်ကြည်မိုးသည်မြမြအေး၏အိမ်သို့ရောက်ရှိသောအခါတွင်ကားပေါ်မှဆင်းတော့ဘဲဟွန်းတီး၍ခေါ်  
လိုက်ပါသည်။သို့သော်လူရိပ်လူယောင်မမြင်ရပါ။အိမ်တံခါးသော့ခတ်ထားကြောင်းတွေ့ရှိရပါ  
တော့သည်။ကြည်ကြည်မိုးသည်အိမ်မှစ၍ထွက်လာကထဲကဘာမှအဆင်မပြေပါ။ပထမဦးဆုံးနန်း  
မောင်မောင်ဆီဖုန်းဆက်တုန်းကလဲမရှိ၊ယခုလည်းမြမြအေး၏အိမ်ကိုလာခေါ်တော့လဲမရှိနှင့်ကြည်  
ကြည်၏စိတ်ထဲမှာစိတ်တိုစပြုနေပါသည်။

ဟိုတွေးဒီတွေးနှင့်ကားလမ်းမတည်ရာလမ်းတလျှောက်ကိုလျှောက်မောင်းနေစဉ်မှာပင်ပြီးခဲ့သည်ရက်ပိုင်း  
မျှကချစ်သူနန်းမောင်မောင်၏လက်တည့်စမ်းမှုကြောင့်သဘာဝမဟုတ်သည့်ဖင်ဝ(ဗွဗျ)၊  
ကိုလိုးဆောင်မှုကြောင့်ကြိမ်းနေသည့်ဒဏ်ရာကငုပ်နေရာမှပြန်ပေါ်လာသည်ဟုထင်နေရသလိုလို၊  
စိတ်ထဲတွင်လည်းစနိုးစနောင့်ကြီးဖြစ်နေသလိုလိုနောက်ပြီးတက်မက်မောစွာကောင်းလွန်းလှသောအန်ကယ်  
ကျော်၏တောင်တင်းသောကိုယ်ခန္ဓာအား၎င်း၊ကြီးမားတုတ်ခိုင်ရှည်လျားသောအန်ကယ်  
ကျော်၏လီးကြီးကို၎င်း၊ရာဂ၏စိတ်နိုးကြွမှုကိုပိုင်ပိုင်နိုင်နိုင်ကိုင်ခဲ့သည်အန်ကယ်ကျော်အားတသသစွဲမက်နေရ  
င်းရှိခဲ့စေပြီးနောက်တကြိမ်တဖန်ပြန်လည်၍ထိတွေ့မှုများရှိနေစေချင်သည်ဆန္ဒရမက်များကတဖွားဖွားပေါ်  
ပေါက်လာခဲ့သည်မို့ရာသီလာသည်ကိစ္စများပြီးဆုံးခဲ့လျှင်နောက်တခေါက်ပြန်လည်၍  
ချိန်းဆိုလိုက်သောအန်ကယ်ကျော်၏စကားများကိုပြန်လည်၍ကြားယောင်လာမိပါတော့သည်။

ဤသို့ဖြင့်တခါမျှရောက်ဘူးခဲ့သောအန်ကယ်ကျော်တိုက်ဆီသို့ကားဦးပြန်၍လှည့်ခဲ့ပါတော့သည်။စိတ်ထဲ  
မှလည်းမိန်းကလေးတန်မဲ့နှင့်မည်သို့မျှမတော်စပ်ခဲ့သောယောက်ျားထံအဖော်တယောက်မှမပါဘဲမိမိတဦးတ  
ည်းသွားရမည်ကိုရုတ်ရွံ့၍နေပါသော်လည်းလက်တွေ့တရပ်မှာမူအန်ကယ်ကျော်ခြံဝင်းပေါက်ဝသို့ပင်ကားက  
ရောက်ရှိနေပါတော့သည်။

ပေါ်တီကိုအောက်သို့ညှင်သာစွာကားရပ်စေပြီးလျှင်စေထားသောသံတခါးကိုဆွဲဖွင့်၍တိုက်ထဲသို့ ဝင်ရောက်သွားပါတော့သည်။တိုက်တွင်းရှိဧည့်ခန်းစားပွဲတွင်ဝင်ထိုင်ပြီးမိမိရောက်ရှိနေကြောင်းအန်ကယ်ကျော် န်အားအသံပြုမည်ဟုကြံရွယ်စဉ်မှာပင်အခန်းတွင်း၌မသဲကွဲသောဖိုမအသံများထွက်ပေါ် လာသံကိုကြားလိုက်သောအခါ၊အန်ကယ်ကျော်ထံတွင်လာပြသည်။လူနာရောက်ရှိနေကြောင်းထင် မှတ်၍အသာပြန်၍ညိမ်နေလျှက်စားပွဲပေါ်တွင်အသင့်တွေ့ရှိနေသည်။မဂ္ဂဇင်းတအုပ်ကိုဆွဲယူ၍လှန် လှောကြည့်ရှုနေမိပါသည်။

ကြည့်ကြည့်မိုးသည်ပြီးခဲ့သည့်ရက်ပိုင်လောက်ကယခုလိုအချိန်ပိုင်းမျိုးကိုပြန်လည်တသသစဉ်း စားနေရင်းကရင်လှိုက်မောလှိုက်ဖြစ်ပြီးစိတ်ကတုန်ကရင်ဖြစ်နေရပါသည်။

ထို့ပြင်အခန်းတွင်းမှတစ်ခတ်တစ်ဖန်ဖြင့်ရယ်မောသံများကပျံ့လွင့်၍လာပါတော့သည်။အကယ်၍များ၊ အခန်းတွင်း၌ကား၊အခန်းနံရံကိုဖောက်၍မျက်စေ့တဆုံးမြင်စွမ်းနိုင်အံ့ရှိခဲ့သော်အန်ကယ်ကျော် နှင့်သူငယ်ချင်းဖြစ်သူမြမြအေးတို့၏အဖြစ်အပျက်ကိုကွက်ကွက်ကွင်းကွင်းမြင်တွေ့နိုင်ပါလိမ့်မည်။

အခန်းအတွင်းရှိမနုဿလူသားနှစ်ဦး၏အဖြစ်သည်ကား၊ တူမတော်သည်ဟုပြောဆိုထားသည့် မြမြအေးသည်ထူထဲခိုင်ခန့်လှသည်။ဖဲမွေ့ယာပြင်ဝယ်အဝတ်အစားဟူ၍တမျှင်တမြူမျှမကပ်စေဘဲမိ မွေးတိုင်းသဖွယ်၊ဝတ်လစ်စလစ်ဖြင့်မိန်းမူး၍နေပါသည်။

ထို့ပြင်အန်ကယ်အဖြစ်ပါဝင်လှုပ်ရှားကပြအသုံးတော်ခံနေတော့သောအန်ကယ်ကျော်အဖြစ်ကိုမူယခုလက်ရှိ အမြင်နှင့်တော့တခြားစီဖြစ်နေရပါသည်။

အန်ကယ်ကျော်သည်မြမြအေးကဲ့သို့ဝတ်လစ်စလစ်နှင့်ဖြစ်နေပါသည်။ထို့ပြင်တူမတော်သည်ဟု ပြောထားသည့်မြမြအေး၏ကိုယ်လုံးပေါ်သို့ခွထားပြီး၊သူမ၏ခြေနှစ်ဘက်ကိုသူ၏ပုခုံးပေါ်သို့မတင် ထားပြီးအင်တိုက်အားတိုက်လိုးဆောင်နေပါတော့သည်။

နွားပျိုသန်လှ၊နွားအိုပေါင်ကျိုးသလောက်၊ပင်ရှိပါသေးသည်ဟုစာဆိုနှင့်အညီအန်ကယ်ကျော်သည်မမောပ န်းစွာဖြင့်အားရပါးရကြီးကာမ၏အရသာစည်းစိမ်ကိုမက်မက်မောမောခံစားနေပါသည်။

ထိုနည်းတူအောက်မှနေ၍ဖြဲကားပြီးဖင်တခုလုံးမြောက်တက်နေအောင်အလိုးခံနေရသောမြမြအေးသည် လည်း၊လိုးဆောင်မှု၏ဒဏ်ကိုမမူသည်လား၊ တဟဲဟဲတစ်ခတ်တစ်ဖန်ဖြင့်ရယ်မောနေသေးသည်။ အပြင်ဆောင်လိုးချက်နှင့်အတူစီးချက်ဝါးချက်တူညီစွာဖြင့်အားရတင်တိမ်မူသဏ္ဍန်နှင့်မျက်လုံးလေးကိုမှေးစ ငင်းကာပြုံးယောင်ပြုံးတုံ့ဖြင့်ကျေနပ်မှုရှိနေပါ တော့သည်။

အန်ကယ်ကျော်၏လီးကြီးသည်ရှည်လည်းရှည်၏ကြီးလည်းကြီး၏နောက်ပြီးအားမန်အပြည့်နှင့်သန်မာလှ သောအန်ကယ်ကျော်သည်မြမြအေး၏စောက်ဖုတ်ဝတွင်းသို့လီးကြီးဝင်ရောက်သွားလေ တိုင်း၊ပြန်ဆွဲနှုတ်လေတိုင်းသည်ပြင်းထန်ပြီးကြမ်းတမ်းလှသောကြောင့်အခန်းငယ်တခုအတွင်း၌ပင်မုန်တိုင်း တခုကျရောက်နေသဖွယ်ရှိသည်ဟုပင်ထင်မှတ်ရလေတော့သည်။

ထို့နောက်အန်ကယ်ကျော်နှင့်မြမြအေးတို့သည်ကာမ၏အရသာကိုနှစ်ဦးနှစ်ဖက်စလုံးအတွက် တင်းတိမ်ကျေနပ်မှုရှိသွားသည်။အလား၊ထိန်းသိမ်းထားသောသူတ်ရည်များကိုဆက်တိုက်ဆက်တိုက်ပစ်လွှတ် လိုက်စေပြီး၊မြမြအေး၏ကိုယ်လုံးပေါ်သို့ခြေပစ်လက်ပစ်ကျသွားပါတော့သည်။ဤသို့ဖြင့် အချိန်အနည်းငယ်မျှကြာသော်အန်ကယ်ကျော်နှင့်မြမြအေးတို့သည်ဘေးနားတွင်ပုံထားကြသော အ ဝတ်အစားများကိုဝတ်ဆင်စေလျှက်အခန်းအပြင်ဘက်သို့တူယှဉ်တွဲ၍ထွက်လာပါတော့သည်။

ကြည့်ကြည့်မိုးသည်ခြေသံကြား၍စာအုပ်ဖတ်နေရာမှမျက်နှာမောကြည့်မိသောအခါတွင်အန်ကယ်ကျော်က မြမြအေးကိုပုခုံးဖက်လျှက်ပိုက်ထွေးယုယလာသည်ကိုမြင်ရသောအခါအံ့အားသင့်၍သွားပါ တော့သည်။

ဟယ်၊ ကြည့်စမ်းညည်းအိမ်တောင်ရောက်ခဲ့သေးတယ်၊ အိမ်တံခါးပိတ်ထားတာတွေ့ရသေးတယ် ခုတော့အန်ကယ်ဆီကိုရောက်နေတာကိုး။

မြမြအေးသည်ပုံးပေါ်သို့ဖက်တွယ်ထားသောအန်ကယ်ကျော်၏လက်များကိုဖယ်ချစေပြီးအမူအ ယာပျက်နေလျှက်ရှိသောမျက်နှာကိုပြန်လည်၍ပြင်လိုက်စေပါသည်။

ဟာ သူငယ်ချင်းပါလားကိုယ်ဒီမှာရှိကြောင်းသိလိုလာတာလားကွ၊ ကိုယ်တို့အိမ်ကညည်းသည်တွေ ရောက်လာလို့မြို့ပေါ်ကိုလျှောက်လည်တို့တအိမ်လုံးသွားကြတာအိမ်မှာနေရတာပျင်းတာနဲ့အန်ကယ်ကျော် ဆီကိုလာလည်တာကွ၊ မင်းကော ဟိုကိစ္စဘဲမဟုတ်လား ဟု ပြောဆိုရင်းကြည်ကြည်မိုး ထိုင်နေသည် ဆက်တီးပေါ်သို့ကပ်ထိုင်လိုက်ပါသည်။

ဝါရင့်လှသူအန်ကယ်ကျော်မှာတော့မျက်နှာမပျက်လေသည့်အပြင်ဟန်ဆောင်ကောင်းလှသူပီပီ၊ ကလေးငယ်တဦး၏ပါးစပ်နားသို့အစာတခုရောက်ရှိလာသည်ပမာ၊ သဘောကျ နေစေပြီး၊ တဟဲဟဲ တဟီးဟီးဖြင့်ရယ်မောနေပါတော့သည်။

ထို့နောက်အန်ကယ်ကျော်သည်မိန်မသားနှစ်ဦးလွတ်လပ်စွာပြောဆိုနိုင်စေရန်အတွက်ထွက်လာ သည်အခန်းထဲသို့ပြန်လည်ဝင်ရောက်နေပြီး၊ ရေခဲသေတ္တာထဲမှနွားနို့နှင့်ကြက်ဥနှစ်လုံးကိုသမအောင် ရောနှောစေ၍ကုန်ခမ်းသွားသောအင်အားများအတွက်တဖန်ပြန်လည်ပြည်ဖြိုးတောင်တင်းစေရန်ပြင်ဆင်မှုမ ျားပြုလုပ်နေပါတော့သည်။

ထို့ပြင်ပြီးခဲ့သည်ရက်ပိုင်းမျှလောက်ကတောင့်တင်းဖြိုးလှသောကြည်ကြည်မိုး၏ရမ္မက်သွေးများကိုဝဝလ င်းလင်းစားသုံးရန်အတွက်အသင့်ပြုပြင်စေခဲ့ပြီးမှမိန်းမတို့၏အစဉ်အလာအရရှောင်ကွင်း၍မရနိုင်သောရာသီ လာမှုအတွက်ကြောင့်၊ လက်လွတ်ခဲ့ရသောအစာတခုသည်ယခုလက်ဝယ်အတွင်းမနီးလှသောကာလအချိန်အ ပိုင်းလောက်တွင်တဖန်ပြန်၍ရရှိတော့မည်ဟုတွေးတောမိရင်းပျော်ရွှင်၍အူ မြူးနေသူအန်ကယ်ကျော်ပင်ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။

နောက်ပြီးအန်ကယ်ကျော်သည်ယခုလိုစိန်ပြေနပြေနှင့်ငြိမ်နေရခြင်းအကြောင်းကားရှိလှပါသည်။ တိုက်ရှေ့ ခန်းတွင်ထားရှိခဲ့သောတူမတော်သည်ဟုပြောဆိုထားခဲ့သည်မြမြအေး၏ဆွဲဆောင်မှုကိုယုံ ကြည်ထားသောကြောင့်ပင်ဖြစ်ပါသည်။

သူတွေ့တောထင်သည်အတိုင်းပင်မြမြအေးကလည်းကွက်ကျော်မြင်နေမိပါသည်။ အန်ကယ် ကျော်နှင့်ဝင်ရောက်၍စည်းဝါးရိုက်စရာမလိုတော့ပါ။ အန်ကယ်ကျော်အတွက်အကွက်ချသောစကား များကိုပြောဆိုနေပါတော့သည်။

ဟာကွာဒို့ခုမှသတိရတယ်ဟေ့၊ မင်းဒီမှာခနကြာမယ်မဟုတ်လားဟင်၊ ဒို့ကိုကားခနပေးလိုက်ကွာ ကိစ္စကလေးတခုရှိလို့ဟေ့။

ကြည်ကြည်မိုးသည်မြမြအေးထံမှထိုသို့သောစားတွေကိုကြားလိုက်ရသောအခါထုခန်မိမတတ်ဝမ်းသာ၍သွ ားမိပါသည်။ မိမိအတွက်မပြေပျောက်သေးသောကိစ္စအဝဝအတွက်အန်ကယ်ကျော်နှင့်လွတ်လွတ်လပ်လပ်နှစ် ဦးသဘောတူတိုင်ပင်နီးနှောချင်ပါသေးသည်။

သို့သော်သူငယ်ချင်းဖြစ်သူမြမြအေးသာရှိနေသေးမည်ဆိုလျှင်စိတ်လွတ်လပ်မှုမရှိသည့်အတွက်မ ကျေမနပ်ဖြစ်နေချိန်တွင်ထိုသို့သောစကားများကိုပြောဆိုလာသောအခါတွင်သူမအားယူသွားလေဟုစကားပြ ဟန်ပင်မပြောတော့ပါ။ ကားသောအားလှမ်းပေးနေပါတော့ သည်။

ထို့နောက်၊ မြမြအေးသည်ကြည်ကြည်မိုး၏ကားဖြင့်အပြင်သို့ထွက်ခွာသွားပေတော့သည်။

ဤတွင်အန်ကယ်ကျော်၏အခန်းကဏ္ဍကစရုံပင်ရှိပါတော့သည်။အန်ကယ်ကျော်တွေ့ထင်ထားသည်အတိုင်း မြမြအေးသည်အန်ကယ်ကျော်၏ရမ္မက်ကွန်ချာကျော့ကွင်းထဲသို့ဝင်ရန်လမ်းဖွင့်သွားပါလေပြီ။ကျန်ရှိခဲ့သောမနုဿလူသားနှစ်ဦးမှာဆက်လက်၍လျှောက်လှမ်းယုံသာရှိပါတော့သည်။ ဤသို့သောအဖြစ်မှာစားနေကျကြောင်ဖါးကြီးဖြစ်သည်။အန်ကယ်ကျော်အဖို့မခက်ခဲပါလေတော့သည်။ အသက်အရွယ်နှင့်မလိုက်ပါ။ တီတာရမည်လား။ချော့မြူရမည်လား။ဆွဲဆောင်ရမည်လား။ ထို့ကြောင့်အန်ကယ်ကျော်သည်စားသောက်ခန်းမှနေ၍ညှော်ခန်းစားပွဲဆီသို့ထွက်လာပါတော့သည်အော်။ တူမတယောက်ထဲကိုး၊မြမြအေးကောဘယ်ထွက်သွားတာလဲအားနာစရာကြီးကွယ်။အန်ကယ်ကျော်ကိုခွင့်လွှတ်ပါကွာ။

လာပါပြီ၊အန်ကယ်ကျော်လာပါပြီ။အန်ကယ်ကျော်စလာပါပြီ။ မင်းသားဟန်တောင်ထားသည်။အန်ကယ်ကျော်စ၍လာပါပြီ။ကိုယ်ကိုယ်တိုင်ဇာတ်ခင်းထားသောကွက်ကိုမသိချင်ဟန်တောင်၍ကကွက်ထဲသို့ဝင်လာပါချေပြီ။

ကဲ ကဲ မင်းလဲပျင်းနေပါလိမ့်မယ်ကွယ်။ဟိုရက်ပိုင်းတုန်းကပြထားတဲ့အနာကိုပြန်စစ်ကြည့်ရအောင်၊ပေးလိုက်တဲ့ဆေးလဲမှန်မှန်စားရဲ့လားကွဲ့။

အန်ကယ်ကျော်သည်အစစအရာရာတွင်လိမ္မာပါးနပ်သူပီပီ၊တယောက်တည်းမူပျက်လျှက်ကတုန်ကယင်ဖြစ်နေရာသူကြည်ကြည်မိုးအားတကိုယ်လုံးရှိတောင့်သောဖြောင့်သောဖုထစ်နေသည်။အရာများကိုအနုမြူအားမျှပြင်းထန်လျှက်ရှိသောရာဂခိုးတွေဝေနေသည်။မျက်လုံးအစုံဖြင့်လေ့လာရင်းစမ်းသပ်ခန်းသို့အရင်သွားခိုင်းလိုက်ပါတော့သည်။

ကြည်ကြည်မိုးသည်စိတ်ညှို့ခံရသူသဖွယ်မိမိဘက်မှစကားတခွန်းမှပြန်မပြောနိုင်ဘဲ၊အန်ကယ်ကျော့ပြောဆိုသလိုညွှန်ကြားသလိုလိုက်၍လုပ်ဆောင်နေမိပါတော့သည်။

တချိန်တခါကရောက်ခဲ့ဘူးသောစမ်းသပ်ခန်းထဲသို့ဝင်ရောက်မိသောအခါ၊ကြက်သီးများတောင်ထသွားပေသည်။သို့သော်

သောက်လေ၊ သောက်လေငတ်မပြေခဲ့သည့်ဆားငံရေကိုသောက်မိခဲ့သူပမာ၊ကြုံတွေ့ဘူးခဲ့သည်။ကာမအရသာကိုမြိန်မြိန်မြက်မြက်ကြီးခံစားမှုတွေကရှေးရှုထားခဲ့သည်။မို့ကြောက်စိတ်နဲ့ရှက်စိတ်ကိုဘေးဖယ်ထားပြီးတဖန်ပြန်လည်ကြုံတွေ့လေဦးမည်အရသာတမျိုးကိုမက်မောစွာဖြင့်စောင့်မျှော်နေရန်သာရှိပါတော့သည်။

ထို့ပြင်ကြည်ကြည်မိုးသည်စမ်းသပ်ခန်းတွင်း၌ဖြစ်ပေါ်လာဦးမည်အမောသစ်တခုကိုရင်မောစွာဖြင့်စောင့်မျှော်နေရင်းကထူးခြားချက်တခုကိုတွေ့မြင်လိုက်ရပါသည်။စမ်းသပ်ခန်း၏နံရံတဘက်တချက်တွင်ကိုယ်လုံးပေါ်မှန်အကြီးစားတခုကိုဆွဲချိတ်ထားကြောင်းတွေ့ရသောအခါတွင်မိန်းကလေးပီပီဗီဇကိုမပယ်ဖျောက်နိုင်မို့မိမိ၏ကိုယ်ဟန်ကျော့ရှင်းပုံသဏ္ဍန်ကိုထပ်တလဲလဲကြည့်ရှုချင်သောကြောင့်၊မိမိ၏တောင်သောဖြောင့်သောကျစ်လစ်သောလှပကျော့ရှင်းသောကိုယ်ဟန်ကျော့ကျော့ကိုဟန်ရေးပြနေလျှက်ရှိပါသည်။

ဤသို့သောအဖြစ်ကိုကိုယ်လုံးပေါ်မှန်ရှိတဘက်တချက်၌အန်ကယ်ကျော်စိမ်းပြေပြေကသိုင်းရှုနေသည်ကိုတော့ကြည်ကြည်မိုးမသိပါလေ။ဤသို့သောမှန်သည်နောက်ဆုံးပေါ်လာသောမှန်သာဖြစ်သည်။မိမိဘက်ကကြည့်သော်မှန်ကဲ့သို့မြင်တွေ့ရ၍အခြားအဘက်ကကြည့်ရှုသော်မှန်အဖြစ်မမြင်ရဘဲ၊ဒီးယိုပေါက်သဖွယ်ပြတ်ပြတ်သားသားရှင်းရှင်းလင်းလင်းမြင်တွေ့ရသောမှန်ဖြစ်ကြောင်းကြည်ကြည်မိုးမသိပါလေတော့။

ဒီယုံမြင်၍ဒီခြုံထွင်သားသည် အန်ကယ်ကျော်ကတော့ မိမိစားသုံးရလေမည် ကာမပွဲ  
တော်အတွက်မသုံးဆောင်ခင်စပ်ကြားသွားရေမြားမြားကျလျက်၊ ရာဂစိတ်များတဖွားဖွားဒီဂရီတိုးနေလျက်ရှိနေ  
သည်အပြင်ပျော့ခွေနေသောသူ၏လီးကြီးမှာလည်း ရာဂသွေးတွေကြွတက်လာသည်အမှုလုံချည်ကြားထဲမှထိုး  
ထောင်လျက်မတ်လာပါတော့သည်။

ဤသို့ဖြင့်အန်ကယ်ကျော်သည်ဆက်လက်ကြည့်ရှုနေသောအချိန်ပိုင်းတွင်မှာကြည့်  
ကြည့်မိုးသည်ဘာစိတ်ကူးပေါက်၍လားမသိအပေါ် အင်္ကျီရင်စိနှိပ်သီးကိုတဖျတ်ဖျတ်ဆွဲ  
ဖြုတ်လိုက်သောအခါဝါဂွမ်းမျှနည်းသောအသားဝါဆိုင်ကိုမြင်တွေ့ရပေသည်။ ထို့ပြင်ရင်  
တွင်းနှစ်မှာသည်ဖွံ့ဖြိုးတောင်တင်းလှသောကြောင့် ဘရာစီယာအတွင်းမှရုန်းထွက်လာသဏ္ဍန်အသားတည်ရှိ  
နေပေသည်။ ထို့နောက်ဝတ်ထားသောလုံချည်ကိုအစမှဖြုတ်လျက်ပါး  
စပ်ဖြင့်ကိုက်ချည်ထားစေပြီးပင်တီဘောင်းဘီကိုကုန်း၍ချွတ်ချနေပုံကိုမျက်ဝါးထင်ထင်ထပ်မံ၍မြင်တွေ့နေရ  
သောအခါတွင်။

မှန်၏အပြင်ဘက်မှရာဂခိုးတွေဝေစွာဖြင့်အသာငမ်းနေသည်အန်ကယ်ကျော်၏တဏှာရမက်သွေးများက၊ အ  
ရှိန်အဟုန်ပြင်းထန်စွာတက်ရောက်လာလျက်ရှိပါတော့သည်။

ဤတွင်မိမိဝင်ရောက်ချန်တံ့ပြီးဟုယူဆမိသည်အပြိုင်နက်စမ်းသပ်ခန်းထဲသို့အန်ကယ်ကျော်ဝင်ရောက်လ  
ာသောအခါကြည့်ကြည့်မိုးသည်ချွတ်ထားသည်အပေါ် အင်္ကျီအားလျှင်  
မြန်စွာဖုံးအုပ်နေသည်ကိုတွေ့ရသောအခါ၊ ကြည့်ကြည့်မိုးရုတ်ဖြာနေမည်စိုးသောကြောင့်မ  
မြင်ချင်ဟန်ဆောင်နေပါတော့သည်။

ဤသို့သောကိစ္စမျိုးအတွက်၊ စပ်ယှက်ချိန်တွင်၊ နှစ်ဦးသဘောတူရင်းနှီးမှုရှိလေမှကာမ၏အရသာစည်းစိမ်ကို  
မိန်မိန်ကြီးခံစားရမည်မို့၊ ရှက်ခြင်း၊ ကြောက်ခြင်းမရှိရလေအောင်အန်  
ကယ်ကျော်ကစတင်၍ဆွဲဆောင်နိုင်ရပေတော့မည်။

ဟဲ ဟဲ လာလေကွယ်ကိုယ်ဦးလေးလိုသဘောထားပေါ့ကွယ်၊ ဆေးပညာအရပြောရရင်  
တော့ရောဂါနဲ့ပတ်သက်လာလို့ရှိရင်ကြောက်ရွံ့နေစရာမလိုပါဘူးကွယ်၊ သက်သာတယ်မ ဟုတ်လားကွဲ့။

ကြည့်ကြည့်မိုးသည်အတွေ့အကြုံရှိဘူးညားသောလည်းယခုလိုတစ်မိန်းတစ်ဖြင့်နုဖူး  
တွေ့ဒူးတွေ့ရင်ဆိုင်နေချိန်တွင်ရင်လှိုင်းအားသည်တဖြတ်ဖြတ်ခုန်လျက်ဒူးများကွေးညွတ်မတတ်တုန်ခိုက်နေ  
ပေသည်။

သို့သော်၊ အန်ကယ်ကျော်၏ကွက်ကျော်မြင်မှုကြောင့် အစစအရာရာတွင်လည်းလိမ္မာပါးနပ်သူပီပီ၊ ကြည့်ကြ  
ည့်မိုးတယောက်မကြောက်မရွံ့စေရန်အတွက်ဖက်လှဲတကင်းရေပက်မဝင်နိုင်အောင်ဖော်ရွေလှသည်။ စကားလုံး  
လှလှများဖြင့်ညှို့ယူဖမ်းစားထားပါသည်။

ကဲ တူမရေ၊ အချိန်ရှိတုန်းကြည့်လိုက်ရအောင်၊ စမ်းသပ်ခုံပေါ်ကိုတက်ကွယ်၊ အန်ကယ်  
ကျော်ဆီကိုရောက်လာတဲ့လူနာတိုင်းဟာ နာကျင်သွားလို့အော်ယူရတဲ့လူနာဆိုတာမရှိပါ ဘူးကွယ် ဟဲ ဟဲ  
အန်ကယ်ကျော်သည်ကြည့်ကြည့်မိုးကိုကြင်နာစွာဖြင့်လက်တွဲယူဆောင်လာပြီးသော်  
စမ်းသပ်ခုံပေါ်သို့လှဲအိပ်စေခိုင်းထားပါသည်။ ထို့နောက်ပြေလျော့နေသောသူမ၏လုံချည်ကိုအောက်ခြေမှနေ  
၍အသာအယာလှန်၍အပေါ်ဘက်သို့မတင်ပေးလိုက်ပါသည်။

ပထမဦးစွာတွင်ဖြူဖွေးနုနယ်လှပြီးသွေးချေနေသည့်ခြေသလုံးဖွေးဖွေးကလေးများကို  
မြင်ရပြီးပေါင်တွင်းသားရှိရောက်သောအခါတွင်သည်းလှိုက်အူလှိုက်သဖွယ်၊ မိန်မိန်ကြီးခံ  
စားနေရသောကြောင့်ကြက်သီးထသည်ဘုကလေးများစွာကိုတွေ့ရှိရပေသည်။

ထို့ပြင်၊ တဖြည်းဖြည်းနှင့် ဆီးခုံ၏အပေါ်ပိုင်းသို့ လှန်လိုက်တင်ထားပြီး သူမ၏ဒူးခေါင်းနှစ်ဘက်ကိုလည်း ထောင်ထားသည်။ ပုံစံကို ယူပြီး လျှင်ဘေးနှစ်ချမ်းသို့ ခွဲဖြဲလိုက်သောအခါ၊ အာရှါပြု၍၊ လန်၍ နီရဲတွဲကျနေသည်။ အမွှေးအမျှင်များကင်းမဲ့လျှက်ရှိသော စောက်ဖုတ်ကြီးတခုကို ထင်ထင်ရှားရှား မြင်တွေ့ရပါတော့သည်။

အန်ကယ်ကျော်သည် စစ်ဆေးမည် ဒက်ရာနေရာဖင်ဝ(ဗူဗျူ)ကိုလုံးဝ ဂရုမစိုက်ပါလေ။ တော့ညှို့အားကြီးလွန်း၍ ဖမ်းစားခံထားရသူပမာ၊ သူ၏မျက်လုံးများသည် စောက်ဖုတ်ကြီးတပြင်လုံးအား ငေးစိုက်၍ ကြည့်နေပေသည်။ ၎င်းနောက်အားမလိုအားမရ ဖြစ်လာပြီး သူ၏လက်များက ကြည်ကြည်မိုး၏စောက်ဖုတ်ပြင်တခုလုံးအား ထက်အောက်ပွတ်တိုက်၍ ရွေ့လျားနေပါတော့သည်။

ထို့ပြင် အထက်ပိုင်းရှိ စောက်စေ့ကလေးကိုလက်မနှင့် လက်ညှိုးနှစ်ခုတို့ကြား ညှပ်၍ ဆွဲကလိလိုက်သောအခါ၊ ကြည်ကြည်မိုးသည် မနေနိုင်မထိုင်နိုင်ဖြစ်လာပြီး ထွန်ထွန်လူးစပြု လာပါတော့သည်။

သို့အဖြစ်ကို မြင်လိုက်သော အန်ကယ်ကျော်သည် မိန်းမကျမ်းကျေခဲ သူပီပီကာမ၏ အရသာကို နှစ်ဦးနှစ်ဘက် ပိုမို၍ စည်းစိမ်ခံစားနိုင်စေရန် အတွက် ကာမ၏ ခလုပျားကို တဆင်ပြီ တဆင်ပြု လုပ်ဆောင်ရွက်နေပါတော့သည်။

ထို့နောက် အန်ကယ်ကျော်သည် သူ၏စိတ်များပင်မထိန်းသိမ်းတော့သည့် လား၊ ဒါမှမဟုတ် ကြည်ကြည်မိုး၏ ရာဂပိုးများအား ပိုမိုနိုးကြားလာစေရန် အတွက် လားတော့မသိ၊ ကြည်ကြည်မိုး၏ အလယ်ခွဆုံတွင် သေချာဂနစွာ ဖြင့် ဒူးထောက်ရပ်စေပြီး ပြုအာ၍ ကျနေသည်။ စောက်ဖုတ်ပြင်တခုလုံးအား လျှာဖြင့် ယက်နေပါတော့သည်။ ထို့ပြင် စောက်စေ့ကလေးကို လျှာဖြင့် ကလိလိုက်၊ စုတ်လိုက်နှင့် ကြိမ်ဖန်များစွာ ကလိပေးလိုက်သောအခါတွင်၊ အား အား အီး အီး ယားလိုက်တာ အန်ကယ်ရယ်ဟင်ဟင်၊

ကြည်ကြည်မိုးလည်း ရာဂပိုးများ၏ ရမက်ဆန္ဒအရ မနေနိုင်မထိုင်နိုင်ဖြစ်ပေါ်သောကြောင့် မိမိဖင်ကြီးကို အပေါ်သို့ တအားမြှောက်ထားလျှက်လက်များကလည်း စမ်းသပ်ခုံဘေးရှိ နံစောင်းချွန်ဖက်ကို တင်းကြပ်စွာ ကိုင်ထားလေသည်။ ပြင်၊ မပီမသသော ဝိုးဝါးသံများဖြင့် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အကောင်းဆုံးသော အရသာတခုကို နှစ်နှစ်ခြိုက်ခြိုက်ခံစားနေရသည်။ အလား၊ ကျေနပ်အားရသည်။ အသံများက ထွက်ပေါ်လာပါတော့သည်။

ဤသို့ အပြင်အန်ကယ်ကျော်သည် ကြည်ကြည်မိုး၏ စောက်ခေါင်းဝအား နှုတ်ခမ်းချင်း တေ့လျှက်စုတ်ယူနမ်းရှုံ့သလိုပြု လုပ်ပေးနေသောအခါတွင်၊

ကြည်ကြည်မိုး၏ ရာဂပိုးများသည် လိုအပ်သည်ထက် ပိုမို၍ သောင်းကျန်းနေပါတော့သည်။ ကြည်ကြည်မိုး၏ စိတ်ဆန္ဒများက ဤသို့ ထကြွသောင်းကျန်းမှုသည် အန်ကယ်ကျော်၏ ကျွမ်းကျင်လိမ္မာပါးနပ်စွာဖြင့် ဖွင့်ဟနေမှုကြောင့် ဖြစ်သည်။ အပြင်၊ သူမသည် မကြာမီက မှမိန်းမတို့၏ ဓမ္မတာအတိုင်း ရာသီလာမှုပြီးစီးပြီးဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် သာမန်အချန်ထက် ရာသီသွေးပြီးစီးပြီး မြောက်သည် အချိန်တွင် ရာဂပိုးများအတွက် နှိုးဆွမှုသည် လျင်မြန်စွာ ထိရောက်မှုရှိပေသည်။ အစာတခုခုကို တမ်းတမ်းတတဖြင့် ဆာလောင်မွတ်ငတ်နေသည့် အလား၊ လိုလိုလားလားဖြင့် ကာမစပ်ယှက်ဖို့ ဆန္ဒအရှိဆုံးအ ချိန်ဖြစ်ပါသည်။ (ဥပမာ၊

အမဲသားကို ရိုးရိုးရေဖြင့် ပြုတ်သည်ထက်၊ ရှာလကာရေများနှင့် ပြုတ်ခဲလျှင် အမဲသားမှာ နူးလွယ်သည်ဆိုသည် သာဓကတရပ်ကို တင်ပြအပ်ပါသည်။)

ထို့ကြောင့် ထိုသို့သော အခါများတွင် မိန်းကလေးများသည် ရာဂစိတ်များ မြန်မြန်ဆန်ဆန် ကြီးတုံးပွားစေ၍ ကာမစပ်ယှက်ရာတွင် လည်း ပိုမို၍ စိတ်အားထက်သန်ကြပေသည်။ မနေ

နိုင်မထိုင်နိုင်အောင်ရာဂပိုးများထကြွသောင်းကျန်းမှုကိုမှနှစ်ခြိုက်ကြသူများရာသီပြီး  
မြောက်ပြီးစီးသည်အချိန်နောက်ပိုင်းတွင်ဆက်ဆံကြပါကုန်။

ကြည်ကြည်မိုးသည်ပြီးခဲ့သည်ရက်ပိုင်းများလောက်ကပင်ရာသီလာမှုပြီးစီးထားပါသည်ထို့ပြင်အန်ကယ်  
ကျော်၏ကမနွီးဆွမှုသည်ကြင်ကြင်နာနာကျွမ်းကျွမ်းကျင်ကျင်ဖြင့်ကိုင်တွယ်ထားပေးလာသည်အတွက်၊တီကေ  
၁၄ဆားပက်ခံလာရသလိုတကိုယ်လုံးသည်ထွန်းထွန်းလူးလွန်းလျှက်ဆနာမငြိမ်လျက်ရှိပါတော့သည်။

အား အား ကျွတ်ကျွတ်ကောင်းလိုက်တာအန်ကယ်ကျော်ဘယ်လိုများလုပ်ပေးနေတာ  
လဲကွယ်၊ကြည်ကြည်ဖြင့်တချီတောင်ပြီးခါနီးပြီး၊ ဟုပြောရင်းဆိုရင်းကပင်စောက်ခေါင်းဝ  
ကိုလက်နှစ်ဘက်ဖြင့်ဖြုတ်လျှာဖြင့်သော်၎င်းပါးစပ်ဖြင့်သော်၎င်းစုတ်ယူနမ်းယက်ပေးနေ  
လျှက်ရှိသောအန်ကယ်ကျော်၏ဦးခေါင်းကိုသူမ၏လက်နှစ်ဘက်ဖြင့်တအားဖိထားစေပြီး၊  
ဖင်ကိုလည်းအပေါ်သို့မြှောက်နိုင်သမျှမြှောက်အောင်အစွမ်းကုန်ထောင်၍ကားပေးနေ  
လျှက်ရှိပါတော့သည်။

ထိုနည်းတူအန်ကယ်ကျော်ကလည်းကြည်ကြည်မိုးနှင့်အပြိုင်ကြ၍အားကုန်စုတ်လျက်လျှာဖျားဖြင့်ယက်ပေး  
ပေးနေသောအခါတွင်၊

ကြည်ကြည်မိုးသည်သူမ၏ကိုယ်လုံးအားရှေ့တိုးနေကင်ငင်သဖွယ်ပြုလုပ်ပေးပြီး၊ကာမ၏အရသာကိုမိန့်မိန့်ငြ  
ကီးခံစားနေရသူသဖွယ်တဟင်၊တဟဲဟဲဖြင့်၊ တရှူးရှူးတရှဲ့ရှဲ့  
မည်သံပေါင်းစုံနဲ့အတူခြေပစ်လက်ပစ်ကျရောက်သွားပါတော့သည်။

ဤသည်ကိုသတိထားမိသောအန်ကယ်ကျော်သည်လျှာဖြင့်ယက်ခြင်းမှရပ်ဆိုင်းပြီး၊  
ဟဲ ဟဲ အရသာကောင်းကိုခံစားလိုရပြီးလားကွဲ့၊စိတ်သာချတူမရေဒီထက်ကောင်း  
အောင်ဆက်လုပ်ပေးအုန်းမယ်နော်။

ကြည်ကြည်မိုးသည်အထွတ်အထိပ်သို့မြင့်မားစွာရောက်ရှိနေချိန်တွင်အောက်သို့လိုမဲ့ကျ၍အသဲအေးစွာဖြ  
င့်ရင်ဖိုမော့လိုက်ခံစားနေချိန်တွင်၊အန်ကယ်ကျော်မှထိုသို့သောစ  
ကားတို့ကိုထပ်လောင်း၍ကြားသိရလေသောအခါမှစ၍စိမ်းဖြင့်မိန်းမောနေသောမျက်ဝန်းနှစ်စုံသည်မဖွင့်  
ချင်ဖွင့်ချင်ဖြင့်ပွင့်လာစေပြီးမပီသသောဝိုးတဝါးညည်းသံများကပေါ်ထွက်လာပါသေးတော့သည်။

ထို့ပြင်ကာမ၏အရသာကိုမိန့်မိန့်မြက်မြက်ကြီးတချီတမောင်းခံစားပြီးစီးသောလည်း  
နောက်ထပ်တချိန်တဖန်ထပ်မံ၍ခံစားလိုသေးသည်သူမ၏မျက်နှာပြင်ပေါ်တွင်ရာဂတဏှာခိုးတွေဖြင့်ရစ်ဝိုင်း  
၍နေပါသေးသည်ကိုမြင်တွေ့လျက်ရှိပါတော့သည်။

အန်ကယ်ကျော်သည်အသက်ကြီးရင့်ပြီးဖြစ်ပါသော်လည်းမမောမပန်းသေးပါ။ခုမှစလုံးရေစခါပင်ရှိပါသေး  
သည်။ကြည်ကြည်မိုးအတွက်ပထမဆုံးအချိန်ပြီးမြောက်ထားသည်မှာ ၁၀မိနစ်ခန့်ကြာသောအခါတွင်၊

အန်ကယ်ကျော်သည်ဒူးထောက်နေရာမှမတ်တပ်ရပ်လျှက်သူ၏မပြီးဆုံးသောကာမ၏အထွတ်အထိပ်သို့ရေ  
၁က်ရှိရလေအောင်တဖန်ပြန်လည်၍ဆွဲဆောင်ယူရန်တာဆူမိနေပါ တော့သည်။

ကြည်ကြည်မိုး၏ဝမ်းဘိုက်ပြင်ဖြူဖြူဖွေးနုကိုထူထဲသောနုတ်ခမ်းကလေးများဖြင့်ပွတ်တုတ်ဆွဲယူလာစေပြီး  
ကျန်ရှိနေသေးသောဘရာစီယာကိုလက်တဘက်ကသူမ၏ကျောအောက်သို့လျှို့နှိုက်၍ချိတ်ကိုဆွဲဖြုတ်ချလိုက်လေ  
သည်။

ကြည်ကြည်မိုးသည်ငယ်ရွယ်သူမို့သွေးသားတက်စချိန်ပင်ဖြစ်သည်အပြင်၊ကျန်းမာရေးလိုက်စားသူတယော  
က်ဖြစ်သည်အတွက်မိခင်လောင်းတဦးပီသလျှက်ရှိပါသည်။သူမ၏နို့  
နှစ်လုံးသည်မာမာကျစ်ကျစ်ဖြင့်လုံးဝိုင်းစက်၍အိစက်ညက်ညောလှပါသည်။

အန်ကယ်ကျော်၏အကြိုက်ပင်ဖြစ်ပါသည်။

အန်ကယ်ကျော်သည်စိတ်ကြိုက်တွေ့ဆုံနေရသော နို့နှစ်လုံးအားပယ်ပယ်ကြီးနယ် လျှက်ရှိစေပြီး၊ နို့လုံး၏နို့သီးခေါင်းထိပ်သည် ချွန်မြဲမြဲသဏ္ဍာန်ဖြစ်နေစေသည်ကိုလက်မနှင့် လက်ညှိုးနှစ်ခုတို့ ကလည်းအသာအယာချေမှုပေးနေလျက်ရှိပြန်ပါသေးသည်။

ထို့ပြင်နို့နှစ်လုံးကိုလက်နှစ်ဖက်ဖြင့် ရုန်းမထွက်မနိုင်အောင်ဖိဖိစီးစီးဖြင့် ဆုတ်ကိုင်ထား စေပြီးအန်ကယ်ကျော်၏ပြောင်ချောနေသောထိပ်ပြောင်ဦးခေါင်းဖြင့် နို့နှစ်လုံးကြားထဲသို့ ဘယ်ပြန်ည်ပြန်ပွတ်သတ်နေပြန်သောအခါ။

ယား ယားလိုက်တာအန်ကယ်ရာ၊ ဟဲဟဲဟဲ၊ ခစ်ခစ်ခစ်၊ ကဲကွယ်တော်ပါတော့ကွယ်၊ က လေးလေးကျနေတာဘဲနော်၊ အသက်ကြီးတော့မှတော်တော် ချဲ့နော်၊ ဟင်ဟင် လူကြီးကိုက

ကြည်ကြည်မိုးသည်ထိုသို့သောစကားများကိုခရာတာတာညုတုတုဖြင့် ပြောဆိုနေသော်လည်း၊ စိတ်ကျေနပ်နှစ်သိမ်မှုရှိနေသည်အလား၊ အန်ကယ်ကျော်၏ဂုတ်ပိုးသားကိုလက်နှစ်ဘက်ဖြင့် တင်းကြပ်စွာပွေ့ဖက်ထားသည်။ အပြင်ရာဂပိုးများ၏ဆန္ဒကိုမလွန်ဆန်နိုင်တော့သည်အလား၊ စေ့ထားလျှက်ရှိသောပေါင်နှစ်ချောင်းကိုရှေ့နောက်ပွတ်တိုက်လျက်ရှိနေပါ တော့သည်။

ဤသို့ဖြင့် အန်ကယ်ကျော်သည်လည်းမနေနိုင်တော့ပါ။ သူ၏ရာဂပိုးများသည်အစကို တောင်းတလျှက်ရှိပါတော့သည်။ ထောင်မတ်နေသောလီးကြီးကတဆတ်ဆတ်ဖြင့် တုန်လှုပ်နေသည်ကသက်သေပြလျက်ရှိပါတော့သည်။

ထို့ကြောင့် နို့ဆွမှုများကိုတဖန်ရပ်ဆိုင်းစေပြီးလျှင်စမ်းသပ်ခုံပေါ်ရှိလဲလျောင်းနေသော ကြည်ကြည်မိုး၏ခြေရင်းမှပတ်ဝင်၍ သူမ၏ဖြေနှစ်ဘက်ကိုအပေါ်ပိုင်းသို့ မြှောက်၍ ကားပေးစေသောအခါတွင်၊ နို့ဆွမှုပေးထားသောကြောင့် ထွက်ပေါ်လာစေသည် ကာမအရည်ကြည်များနှင့် ခုနကအန်ကယ်ကျော်၏(သကအ ဥမါညေ) မှုတ်ပေးလိုက်သောအခါ၊ တချို့ပြီးစီးသွားသည် ရာဂသွေးများကြောင့် အရည်များပြည့်လျှံနေပါတော့သည်။ ထို့ပြင်စောက်ဖုတ်အတွင်းကြားမှခြေထောက်များ မြှောက်၍မတင်လိုက်သောအခါတွင် သုတ်ပိုးရည်များသည် အပြင်ဘက်သို့ ထွက်လျှံကျလာပြီး သူမ၏ဖင်ကြားဝသို့ စီးဆင်းသွားပါသည်။

အန်ကယ်ကျော်သည်ကာမရည်များကိုမသုတ်တော့ပါ။ အကယ်၍များကာမအရည်များကိုသုတ်ပစ်လိုက်လျှင် ကြပ်ကြပ်တည်းတည်းဖြင့် ဝင်ရောက်သွားခဲ့သည်ရှိသော်၊ ဖီလင်ပျက်သွားပေလိမ့်မည်။ ယခုလိုဆိုတော့ သူ၏လီးကြီး၊ ရှည်လျားသောလီးကြီးအတွက် စောက်ဖုတ်ဝထဲသို့ သွင်းချိန်တွင် အထောက်အကူပြုနေမည် အတွက်စောက်ဖုတ်ဝတွင် ပေကျန်နေသော အရည်များကိုမသုတ်စေဘဲလီးဒစ်ဖြင့် အသာအယာတေ့ထားစေပြီး အားများများဖြင့် ဆောင်သွင်းချလိုက်ပါတော့သည်။

အန်ကယ်ကျော်ထင်သည်အတိုင်းပင်ဖြစ်လာပါတော့သည်။ ကာမအရည်များ၏အထောက်အကူကြောင့် အန်ကယ်ကျော်၏ကြီးမားသောလီးကြီးကိုစောက်ဖုတ်ခေါင်းထဲဝင်သွားသော်လည်း သူမ၏မျက်နှာပြင်ပေါ်တွင် နာကျင်မှုဟန်မပြပါချေ။ ကျေနပ်နှစ်သိမ်မှုရှိ သည်မျက်နှာကိုမြင်တွေ့ရသောအခါ။

တဝက်ခန့်မျှဝင်နေသောလီးကြီးကိုဒစ်ထွက်အောင် ပြန်နှုတ်စေပြီး အားရှိပါးရှိပြန် ဆောင်ချလိုက်ပါသည်။ ရှည်လျားသောလီးကြီးသည် အရင်းထိအောင်ဝင်သွားပါတော့သည်။

အားပါးပါးခုမှဘဲအယားပြေတော့ တယ်အန်ကယ်ရယ်၊ ခုချိန်မှရာဂပိုးတွေသောင်းကျန်းမှုအတွက်ဘယ်ဆေးမှမတိုးဘူး၊ ဘယ်လိုဆေးမျိုးနှင့် မှကုလို့ရမှာမဟုတ်ဘူးနော်။



ဒါပေမဲ့အန်ကယ်ရဲ့လီးကြီးနဲ့ကျတော့ ဓါတ်တဲ့တယ်တူပါတယ်နော်၊ ဟင်း ခုမှရင်ထဲ  
မှာဟာနေတာပျောက်သွားသလိုပါဘဲ။ ကြည်ကြည်မိုးသည်၊  
အာသာစိတ်ပြေပျောက်သဏ္ဍာန်ရှိကြောင်းမက်မက်မောမောပြန်  
ပြောနေသော်လည်းအရင်းဆုံးထိဝင်ရောက်နေသောလီးကြီးကရပ်တံ့နေပေမဲ့၊သူမက  
တော့ထောင်ထားဖြဲထားသောဖင်ကြီးအစုံကိုရှေ့တိုးနောက်ငင်ပြုလုပ်နေဆဲရှိပါသေးသည်